

Dagsorden og referat	<b>Dato: 2. oktober 2023</b>	<b>Tid: 17.00-19.00</b>	<b>Sted:</b> Amagerbrogade 262, st.
<b>Emne:</b> Forældrerådsmøde  <b>Marie´s tlf hvis man ikke kan finde vej: 51641097</b> <b>Der vil være lidt aftensmad, som vi spiser under mødet.</b>	<b>Mødedeltagere:</b> Anja Breinholt Rørholt (Pædagog - Fritidscenter 4 - Syd): Anne Kathrine Zamani Mehlsen: Christian Christiansen: Christine Sofie Christensen: Marie Lykke Sommer Christiansen (Pædagogisk leder - Fritidscenter 4 - Syd): Martin Hein: Ikke tilstede Nivi Dorph Meilby: Anne Cathrine Rasmussen:		
<b>Formål med mødet:</b>	<b>Forbered:</b>		
<b>Anvendelse af mødets resultat:</b>	<b>Medbring:</b>		

	<b>Emne</b>	<b>Formål med punktet</b> (- hvad skal vi udrette?)	<b>Proces</b> (hvordan behandler vi emnet)	<b>Varighed</b>	<b>Beslutning</b> (referat – hvem gør hvad)
1.	Åbningstider i ferier v/en forældre fra Hendonvej	Vi skal drøfte om åbningstiden kan ændres			Der har været en henvendelse fra en forældre ift. om man kunne ændre åbningstider. Vi har råderum over 30 timer åbningstid i ferierne.

					<p>I ferier har vi, som det ser ud nu, åbent fra kl. 10.00-16.00.</p> <p>I efterårsferien registrerer vi hvor mange der er før åbningstid og til lukketid. Dette gør vi for at finde ud af om der er et behov for at rykke på åbningstiden. Der blev nævnt at vi er et tilbud, der skal ramme bredt. Og vi skal huske at ramme der hvor vi har det største antal børn og unge.</p> <p>Der blev spurgt til om vi kunne indtænke at informerer i miniklubberne ift. åbningstider? Det kan vi godt og vi informere også på 3. klasses besøg og der er info på hjemmesiden og AULA + info møderne for nye 3. klasses børn og forældre.</p>
2.	Forældre henvendelser fra 6.kl. og 4.kl.	Forældrerådet skal informeres			<p>AC og Marie informerer om at der har været henvendelser fra forældre. Der har være spørgsmål fra 4. klasses forældre og 6. klasses forældre ift. hvad</p>

					<p>der sker i klubben ud over de planlagte aktiviteter. I den forbindelse har vi deltaget på et forældremøde for 6.kl. på Dyvekeskolen og afholdt et ekstraordinært forældremøde på Hendonvej for 4.kl.</p> <p>Nogle gange kan disse spørgsmål opstå på forældremøder på skolerne hvor alle forældre er samlet og hvor klubberne desværre ikke er til stede. Vi har et ønske om at komme mere ud på skolerne til forældremøderne både i 3. 4, 5, 6 og 7 klasse. Det vil vi arbejde for kan lade sig gøre.</p>
3.	Valg til forældrerådet	Vi skal finde ud af om der er nuværende medlemmer som stiller op igen?			<p>Vi afholder valg på AULA.</p> <p>Christian fortsætter Anne Kathrine afstår Nivi afstår Christine fortsætter</p>

4.	Nyt tilsynskoncept & datoer for tilsyn og samtaler	I skal informeres			<p>Faglig dialog d. 9. nov. i FC. 4 syd. 15.30-18.30. Christian deltager. AC og Marie sender info.</p> <p>I forhold til den faglige dialog i Rideklubben, vil det være hensigtsmæssigt at vi finder en forælder der har tilknytning til Rideklubben som forhåbentligt kan deltage på faglig dialog møde i Rideklubben som er d. 16. nov. kl. 10.00-13.00.</p>
5.	Punkter til næste gang:				<p>En snak om hvad vi har af forventninger til hinanden i forældrerådet, -set ift. de forskellige roller vi har, enten som forældre, personale eller pæd. leder.</p>
6.					
7.					
8.					